
 

Snöröjning på cykelbanorna i Borås 

Bra snöröjning på cykelbanorna är en förutsättning för cyklister att kunna ta sig fram. När 
man som cyklist ska ta sig igenom snöhögar så fort man kommer fram till ett övergångsställe 
eller en refug mellan övergångsstället blir det omöjligt. 

Jag vill därför fråga Tekniska nämndens ordförande, Jan Idehed (C): 

1. Varför snöröjer man inte cykelbanan ut mot övergångsstället, för att slippa en 
snöhög innan man kommer ut till övergångsstället? 

2. Vem är ansvarig för snöröjning av de mindre refuger som finns i mitten på 
övergångsstället?  

3. Om det ligger på Tekniska Nämnden, varför snöröjs inte refugerna? 

 

Anna Christensen (M) 

 


